
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2012. február 13-i nyílt üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint
Polgármesteri Hivatal részéről: Kaszás Tiborné közoktatási ügyintéző

Leiter Katalin pénzügyi osztályvezető

Továbbá:
Veres Péter Általános Művelődési Központ és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény részéről:  Tóth 
János igazgató
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit intézményvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Balmazújvárosi Általános Iskola részéről: Zsuposné Juhász Margit igazgató
Pedagógusok Szakszervezete részéről: Csigéné Lajter Katalin

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 
4 fővel határozatképes.

 
Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 4  

igen szavazattal elfogadta a napirendet.

1. napirend:  Előterjesztés  az  intézményi  térítési  díjak  megállapításáról  és  a  személyes  
gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről és fizetendő térítési díjakról szóló  
rendelet módosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Leiter Katalin
A rezsikulcs mértéke négy éve 84%-os mértékben lett elfogadva, azóta változatlan. Ez a szülők által 
fizetendő térítési  díjat nem módosítja,  az önkormányzat  számára jelent többlet  költséget.  Ez kb. 4 
millió forint éves szinten.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a rendelet módosításával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 4 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

1  1/2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Az intézményi térítési díjak megállapításáról és a személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról, azok igénybevételéről és fizetendő térítési díjakról szóló rendelet 

módosítása tárgyában



Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága az 
intézményi  térítési  díjak  megállapításáról  és  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  ellátásokról,  azok 
igénybevételéről  és  fizetendő  térítési  díjakról  szóló  rendelet  módosítása  tárgyában  készült 
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

2. napirend: Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2012.  évi  költségvetési  
rendeletének elfogadásáról

Leiter Katalin
Egész más szerkezetben, rendszerben készült ez a költségvetési rendelet-tervezet, mint ami az eddig 
megszokott  volt.  Ennek  az  az  oka,  hogy  január  1-jétől  nagyon  sok  jogszabály  változott,  ami  a 
költségvetés  készítésére  és  végrehajtására  vonatkozik.  Egy pár  gondolatot  mondanék  a  gazdasági 
stabilitási törvényről. Az Ötv-ből kikerült az a korlát, hogy mikor vehet fel egy önkormányzat hitelt, 
ez a stabilitási törvényben van szabályozva. A költségvetési rendelet elfogadása előtt középtávú tervet 
kell az önkormányzatnak elfogadni. Ez annyiból áll, hogy meg van határozva kormányrendeletben, 
hogy mit lehet saját bevételnek tekinteni, illetve melyek azok a kötelezettségek, amelyeket figyelembe 
kell  venni  a  stabilitási  törvény  alapján.  Ha  a  saját  bevétel  50%-át  meghaladja  a  tőketörlesztési 
kötelezettség, akkor nem vehet fel az önkormányzat hitelt. Alapvetően megváltozott a hitelfelvétel, 
nem csak képviselő-testületi döntés kell ahhoz, hogy egy önkormányzat hitelt vehessen fel, hanem 
kormányengedély. A kormányengedély egyik alapfeltétele, hogy ezt az 50%-os küszöböt ne lépje túl 
az önkormányzat.  Ha ezt túllépte, nem is fordulhat a kormányhoz engedélyért.  2012. évben ezt az 
50%-os  korlátot  túllépi  az  önkormányzatunk,  ezért  a  költségvetési  rendelet-tervezetben  nem  is 
szerepel hitelfelvétel  lehetősége sem. A jelenlegi jogszabályi  számítások alapján 2013. évben nem 
fogjuk  meghaladni  ezt  a  korlátot,  ha  ugyanezek  a  feltételek  maradnak,  akkor  elvileg  jövőre  a 
költségvetés készítésekor lehet ilyen lehetőséggel élni, hogy a kormányhoz fordulunk hitelért. Ha a 
kormány engedi a hitelt, akkor is ott van a pénzintézet, mely vagy ad, vagy sem, mert az engedély 
nem kötelezi a pénzintézetet, hogy adjon. Ez egy elég bonyolult rendszer lesz. 
A másik dolog, ami érint bennünket, az ugyanúgy a stabilitási törvényben van meghatározva, hogy 
mit nevezünk likvid hitelnek. Innentől kezdve likvid hitelnek azt nevezzük, ami éven belüli hitel. Az 
elmúlt  évek  gyakorlata  alapján  volt  folyószámla-hitel,  ez  lejárt  augusztusban,  következő  év 
augusztusban meghosszabbítottuk,  és  december  31-én mindig  volt  egy bizonyos  állománya.  Ez  a 
bizonyos állomány 2011. december 31-én 305 millió forint, ami elvileg nem lehet 2012. december 31-
én. Az 1 milliárdos hiányból a 305 millió forint ez az összeg, elvileg ezt is vissza kell fizetnünk a 
2012.  év  gazdálkodása  során.  Ezt  a  középtávú  tervet  ugyan  nem  tárgyalja  a  bizottság,  de 
mindenképpen  kapcsolódik  annyiban  a  költségvetési  rendelet-tervezethez,  hogy  a  hiányra  azt  a 
mondatot  beírni,  hogy  hitelt  vesz  fel,  nem  lehet,  illetve  a  likvidhitel  fogalmának  módosítása  is 
nagyban befolyásolja a tőke törlesztési kötelezettségünket 2012-ben. Az államháztartási törvény és az 
annak végrehajtásáról szóló kormányrendelet alapvető változását az adja, hogy minden költségvetési 
szervnek és minden nemzetiségi önkormányzatnak, illetve az önkormányzatnak és a Polgármesteri 
Hivatalnak  is  külön-külön  kell  költségvetést  illetve  beszámolót  kell  készíteni.  Ez  nálunk  okoz 
problémát, mert ezt a beszámolót 2011. évre is el kell készíteni márciusig, de végül is, azoknak a 
szervezeti egységeknek, amelyeknek mi könyvelünk, a pénzforgalmuk el van különítve, ez azért egy 
jó alap lesz ahhoz, hogy a beszámolót így elkülönítetten kezeljük. Külön költségvetése lesz tehát a 
hivatalnak és minden intézménynek.  A Polgármesteri  Hivatalnak is intézményfinanszírozást  ad az 
önkormányzat, úgy mint minden más költségvetési szervnek eddig. Február 28-ig módosítani kell a 
vagyonrendeletet is, kell adni vagyont az intézményeknek is, lesz pénztáruk, minden egyéb, amit a 
hivatalban  együtt  kezeltünk.  A  két  nemzetiségi  önkormányzat  költségvetéséhez  pedig  úgymond 
semmi köze nem lesz a nagy testületnek, tehát nem kell elfogadni az ő költségvetése részeként a két 
nemzetiségi  önkormányzat  költségvetését.  Alapvetően  a  normatívákban  a  koncepcióhoz  képest 
változás nem történt, a személyi juttatás tekintetében a közalkalmazottaknak és a köztisztviselőknek is 
csak a  minimálbér  emelése  az,  ami  hatást  gyakorol  a  költségvetésre,  ez tovább növelte  a  hiányt,  
hiszen elég jelentős minimálbér emelkedés volt és a bérkompenzáció, amit kapnak a közalkalmazottak 
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és köztisztviselők, csak a minimálbéren felüli esetleges kompenzációra vonatkozik. A tavalyi évhez 
képest 105 millió forinttal kevesebb az SZJA és az SZJA átengedett része, amit kapunk. Tavaly volt 
olyan  normatíva,  melyet  társadalmi  gazdasági  szempontból  elmaradott,  súlyos  foglalkoztatási 
gondokkal  küzdő  település  kapott,  ez  kb.  22  millió  forint  volt,  de  ezt  sem  kapjuk  az  idén. 
Központosított előirányzatban lesz majd pályázati lehetőség, de a feltételeket még nem tudjuk. Ehhez 
a  koncepcióhoz  képest  még  nagyobb  hiányhoz  ezek  a  tényezők  vezetnek.  A  zárolt  előirányzat 
bekerült  a rendelet  mellékletébe,  ez azt jelenti,  hogy ezt  nem lehet elkölteni  semmi más célra.  A 
rendelet melléklete lett a szociális ágazat táblái is, a rendszeres szociális segély előirányzatára, ami be 
van tervezve, azt csak arra lehet költeni, és ha pl. elfogyott a lakástámogatás előirányzata, akkor azt 
nem  lehet  átcsoportosítani,  csak  képviselő-testületi  döntéssel.  A  rendelet-tervezet  tartalmazza  az 
ÖNHIKI pályázatot. Én bízom benne, hogy legalább a hitelkezelésre lesz valami külön megoldás.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A közoktatási normatíva változik? Vagy a finanszírozás lesz más?

Leiter Katalin
Az idén nem változik.  A 2011. évi költségvetési  törvény meghatározta az első nyolc  hónapra eső 
normatívát, 2012. decemberig nem változik, 2013. január 1-től lesz az un. feladat finanszírozás. Annyi 
van az új önkormányzati  törvényben,  hogy lesz feladatfinanszírozási  normatíva és lesz egy elvárt 
bevételi,  kiegészítési  szint  az  önkormányzattól  is.  Nem  fogja  100%-ban  fedezni  ez  a 
feladatfinanszírozás  a  kapott  normatíva  az  intézmény  fenntartást  2013-ban  sem.  Van  egy  olyan 
szakasz is az új önkormányzati törvényben, amely szintén 2013-ban lép életbe, hogy egy költségvetés 
lesz,  de ezen belül  elkülönítetten  kell  kezelni  a  kötelező  önkormányzati  feladatokat  és  az  önként 
vállalt feladatokat. Az önként vállalt feladatokhoz központi forrás nem használható fel. A 2013. évi 
költségvetésbe működési hiány nem tervezhető be. 

Csigéné Lajter Katalin
2013.  január  1-től  átveszi  az állam a közoktatási  intézményeket.  Akkor nem értem,  hogy milyen 
kiegészítést kell az önkormányzatnak tenni.

Leiter Katalin
Itt marad az óvodai nevelés, és kerül pl. 100 egységbe, a feladat finanszírozással lefednek 90-et és az 
elvárt önkormányzati hozzájárulás 10 egység. De ez csak a példa kedvéért mondom. Amit átvesznek, 
az  az  oktatás,  ahhoz  elvileg  az  önkormányzatnak  nem  lesz  köze.  Csak  ha  elveszik  az  oktatási 
feladatot,  akkor  megy  a  vagyon  is,  természetesen  nem  jár  oktatási  normatíva,  csak  ahhoz  még 
várhatóan  elveszik  az  átengedett  központi  adók  egy részét  is  és  azt  sem az  önkormányzat  fogja 
megkapni.

Végh István
Az önkormányzat nem dönthet úgy, hogy átvállalja a feladatot?

Leiter Katalin
Nem. Öt éves szerződéssel csak azt vállalhatja az önkormányzat, hogy fűt, világít, karbantart, felújít, 
ehhez nem kap pénzt, a pedagógusok pedig akkor is állami alkalmazottak lesznek. 

Végh István
Ha  mindent  lead  az  önkormányzat,  ez  Balmazújvárosra  is  vonatkozhat,  de  ettől  kisebb 
önkormányzatokra  még  inkább,  ahol  a  pályázatoknak  van egy bizonyos  önrésze  és  ez  az  önrész 
vagyoni önrész. Akkor egy kisváros, vagy egy kisközség nem pályázhat, mert neki csak az oktatási 
intézmények épületei a vagyona. 
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Leiter Katalin
Azért változott a vagyontörvény, hogy elvehetik az önkormányzat vagyonát 2013. december 31-ig. 
Nem tudok semmi konkrétumot,  hogy az átengedett  adók milyen formában maradnak,  vagy sem. 
Nálunk  a  saját  bevétel  590  millió  forint  egy  évben,  és  ebből  még  visznek  el.  Ha  itt  marad  a 
hiteltörlesztés, ami elvileg itt marad, akkor jövőre a viziközmű hitel letelik, de a kötvény még lesz. A 
tőke és a kamat teher több, mint 100 millió forint egy évben. A változás, amin már túl vagyunk, hogy 
az önkormányzat  bankszámlaszáma a hivatal  bankszámlaszáma lett,  az adószáma és a törzsszáma 
minden  intézménynek  megmaradt,  az  intézmények  bankszámlái  a  hivatal  alszámlái  voltak,  ezek 
megszűntek, minden intézménynek külön főszámlája van. 

Csigéné Lajter Katalin
1 milliárd forint a hiány, 305 millió forint a likvidhitel. Tegyük fel, hogy arra majd lesz egy megoldás, 
legyünk pozitívak. A központosított előirányzat nincs tervezve, mert pályázat útján lehet hozzájutni. 
Kb. mennyi lehet ez az összeg?

Leiter Katalin
Tavaly az ÖNHIKI pályázatokon közel 300 millió forintot igényeltünk, az idén több kellene. 

Csigéné Lajter Katalin
Milyen ilyen jellegű pályázatra van lehetőség? 

Leiter Katalin
Az ÖNHIKI  pályázat  van,  illetve  amire  utaltam,  a  társadalmi-gazdasági  szempontból  elmaradott 
települések,  ez is  pályázható lesz,  de ez egy teljesen új,  a feltételekről  még nem tudunk semmit. 
Minden  más  pályázat,  amire  pályázhatunk,  az  onnantól  kötött,  mert  pályázunk  IPR-re,  érettségi 
lebonyolításra, stb., lehet, hogy nyerünk és lesz többlet bevétel, de azoknak kötött a felhasználása.

Csigéné Lajter Katalin
A 3. sz. mellékletben intézményi beruházási kiadás 258.195 eFt, a felújítási kiadásokat nem találtam 
meg.

Leiter Katalin
Az 5. sz. táblázatban van részletezve, hogy melyek azok, amik be vannak tervezve. Ezek az áthúzódó 
pályázatok, a folyamatban lévő beruházások.

Tóth János
A művészetoktatás nem kötelező feladat, de az oktatási intézményt átveszi az állam. Ez hogyan fog 
működni? Mindkét egységet átveszi az állam?

Kaszás Tiborné
A jelenlegi  törvény meghatározásában  is  és  az  új  szerint  is  a  Veres  Péter  Általános  Művelődési 
Központ  és Alapfokú Művészetoktatási  Intézmény többcélú intézmény.  A többcélú intézményeket 
átveszi az állam.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 4 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:
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1  2/2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Balmazújváros Város Önkormányzata 2012. évi költségvetési rendeletének elfogadásáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottsága 
Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2012.  évi  költségvetési  rendeletének  elfogadásáról  szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 4  
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

13  /2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Balmazújváros Város Önkormányzata 2012. évi költségvetési rendeletének elfogadásáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottsága 
Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2012.  évi  költségvetési  rendeletének  elfogadásáról  szóló 
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

Leiter Katalin távozott az ülésről.

3. napirend:  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Általános  Művelődési  Központ  és  Alapfokú  
Művészetoktatási Intézmény 2012. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? 

Tóth János
Ha  összeadjuk  a  munkatervben  szereplő  összegeket,  nem  ugyanaz  az  összeg,  mint  ami  a 
költségvetésben  szerepel.  Ezt  arra  alapozzuk,  hogy  vannak  olyan  tételek,  amelyeket  pályázatból 
kívánunk megvalósítani. A tavalyi évben elég pozitívak voltak az elvárásaink és azok be is jöttek. A 
munkaterv már a kiküldötthez képest is bővült. Az intézményeket is megkeressük azzal a kéréssel, 
hogy  március  29-én  az  Ember  tragédiája  filmbemutató  lesz  és  Jankovics  Marcell  is  megtisztel 
bennünket jelenlétével. Ezt nagyon ajánlom a felső tagozatos illetve a középiskolai tanulóknak, az 
előadás ingyenes lesz. 

Csobán Julianna
Nekem  nagyon  tetszik,  hogy  a  Művelődési  Ház  belső  udvara  be  van  vonva  a  programokba.  A 
pályázatokban lévő programsorozatok is nagyon jók.

Tóth János
A belső udvarral  mindenképpen kell  valamit  kezdeni,  mert  ha nincs hasznosítva, akkor romlik az 
állapota.  Próbálkoztunk  már  ezzel  többször,  mozit  telepítettünk  ki,  a  technikai  gondok  is 
megoldódtak. Amennyiben jó idő lesz, a zeneiskola tanszaki hangversenyei is oda kikerülnének. 
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

14  /2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

A Veres Péter Általános Művelődési Központ és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
2012. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Veres  Péter  Általános  Művelődési  Központ  és  Alapfokú  Művészetoktatási  Intézmény  2012.  évi 
munkatervének jóváhagyása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja 
a Képviselő-testületnek. 

4. napirend: Előterjesztés a Lengyel Menyhért Városi Könyvtár működéséről szóló beszámoló,  
valamint 2012. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Kérdés, vélemény, hozzászólás?

Molnárné Nemes Margit
Két dolgot említenék. Az egyik a teleház. A beszámolóban is leírtam, hogy úgy gondolom, elég jól 
bevezettük  ott,  elég  jól  működött.  Mióta  a  könyvtár  épületébe  visszaköltözött,  a  teleház  egy 
portásfülkében  működik.  Oda  be  tudtunk  zsúfolni  négy  gépet,  de  ez  nem  jó  megoldás.  Ettől 
függetlenül  jönnének  a  gyerekek,  mert  nagyon  sok  gyereknek  nincs  otthon  internet,  nincsenek 
játékok. Most már az a baj, hogy mivel közfoglalkoztatottunk sincs, most már ezt a kis helyiséget sem 
tudjuk  üzemeltetni  teleházként.  A  legnagyobb  problémánk  ez.  Volt  egy  egészen  jól  működő 
szolgáltatás este kilenc óráig, többször előfordult, hogy este jött be valaki pl. faxolni, mert máshol már 
nincs  nyitva  semmi  nyilvános  hely,  ahol  akár  egy  e-mailt  megnézni,  akár  egy  faxot  elküldeni 
lehetőség lett volna. Azt, hogy este kilenc óráig nyitva legyünk, most már a könyvtárban abszolút nem 
tudom kivitelezni, mivel egy épületről van szó, de legalább addig, amíg a könyvtár nyitva van, addig 
ott  lenne  valaki.  Ehhez  mindenképpen  szükségem  lenne  egy  közfoglalkoztatott  dolgozóra.  Egy 
reménységünk  van,  hogy  most  nagyon  mélyen  belementünk  egy  pályázatba,  dolgozunk  rajta. 
Meglátjuk, milyen lesz a pályázat sikere, mi bízunk benne, hogy tudunk nyerni. Ez egy minimum 20 
millió forint összegű pályázat. Ez külön rendezvényekre van, illetve olyan szoftverekre, amelyekre 
szüksége  lenne  az  intézménynek.  Egyetlen  hátránya,  hogy  utófinanszírozású,  ezt  az 
önkormányzatoknak meg kell előlegezni, viszont a támogatás 100%-os. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
A forgalmi adatok táblázatban nagyon figyelemre méltó a rendezvénylátogatók száma, amely 2010. 
évben 3724 fő volt, 2011. évben pedig 9920 fő. Ami lényeges, hogy nem a rendezvények száma nőtt, 
hanem a rendezvényen résztvevők száma. Ehhez csak gratulálni lehet.

Molnárné Nemes Margit
Igyekszünk minél több embert megszólítani, illetve pozitívum, hogy ingyenesek a rendezvények.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?
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Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

15  /2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

A Lengyel Menyhért Városi Könyvtár működéséről szóló beszámoló, valamint 2012. évi 
munkatervének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  működéséről  szóló  beszámoló,  valamint  2012.  évi 
munkatervének jóváhagyása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja 
a Képviselő-testületnek.

5. napirend:  Előterjesztés  a  helyi  közösségi  autóbusz  közlekedés  menetrendi  módosítása  
tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Kaszás Tiborné
A  helyi  járattal  közlekedő  tanulók  szállításával  kapcsolatban  érkezett  olyan  javaslat,  hogy  a 
Vörösmarty  utcai  iskola  illetve  a  Kossuth  téri  iskola  megközelítése  miatt  módosítani  kellene  a 
menetrendet, ami néhány perces eltolódást jelent.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

16  /2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

A helyi közösségi autóbusz közlekedés menetrendi módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottsága a 
helyi közösségi autóbusz közlekedés menetrendi módosítása tárgyában készült előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend:  Előterjesztés  az  óvodai  és  iskolai  beiratkozás  időpontjának  meghatározása  
tárgyában

Kaszás Tiborné
Az SZMSZ szerint az óvodai, iskolai beiratkozások időpontjának meghatározása bizottsági hatáskörbe 
tartozik. A végrehajtási rendelet szerint az intézményeknek egy hónappal előtte nyilvánosságra kell 
hozni,  meg  kell  hirdetni  a  szülők felé  a  beiratkozás  időpontját.  Óvodában március  12-14.  között 
kerülne  lebonyolításra,  ez azért  volna  fontos,  hogy a március  24-i  ülésen  a  Képviselő-testület  az 
óvodások számának ismeretében tudna dönteni az indítható csoportok számáról. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?
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Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

17  /2012. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:  

Az óvodai és iskolai beiratkozás időpontjának meghatározása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti-,  Oktatási-  és  Sportbizottsága  az 
önkormányzat  SZMSZ-nek 1.sz. mellékletének IV/8. pontjában biztosított  hatáskörében eljárva, az 
intézmények  vezetőinek  javaslatára  tekintettel  az  iskolai  és  óvodai  beiratkozások  időpontját  az 
alábbiak szerint hagyja jóvá:

iskolai  beiratkozás  időpontja: 2012. március 27-28.       8-18  óráig

óvodai  beiratkozás  időpontja: 2012. március 12-13-14.     8-18  óráig

A beiratkozás naponkénti időbeli rendjéről az intézmények vezetői rendelkeznek.
A bizottság felkéri az intézményvezetőket a beíratással kapcsolatos intézkedések megtételére!

Határidő: 2012. március 14.,  illetve  2012.  március  28.
Felelős: intézmények vezetői 

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Csonka-Kis Pál
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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